
وحید بلال�ی: 2 نفر از نمایندگان 
مجلس          ، ی��ک عضو کمیس��یون 
اجتماعی و یک عضو کمیس��یون آموزش مجلس 
با اش��اره ب��ه اینکه  توزیع ش��یر در مدارس هزینه 
نیست بلکه سرمایه  گذاری مناسبی در بحث سلامت 
جامعه و بویژه دانش آموزان اس��ت، در گفت وگو با 
»وطن ام��روز« تاکید کردند که در ش��رایط کنونی 
آموزش وپ��رورش به تنهایی نمی تواند برنامه توزیع 
ش��یر را اجرایی کند و باید س��ازمان  های دیگر به 
کمک و یاری این وزارتخانه بش��تابند تا طرح مهم 

توزیع شیر در مدارس اجرایی شود.
عباس گ��ودرزی          ، عضو کمیس��یون اجتماعی 
مجلس با اش��اره به ضرورت توزیع شیر در مدارس، 
گفت: برای سلامتی فرد و سلامتی جامعه و بویژه 
دانش آموزان          ، توزیع ش��یر س��رمایه  گذاری است و 
هزینه به حس��اب نمی        آید و باید م��دارس به این 
موضوع توجه جدی داشته باشند          . بنا بر اظهارات این 
نماینده مجلس، وزارت آموزش وپرورش مکلف است 
توزیع ش��یر را در بودجه خود لحاظ کند و از وزیر 

آموزش وپرورش در این زمینه توضیح می خواهیم          . 
کمبود بودجه          ؛ مسأله این است؟! ■

گودرزی درباره کمبود بودجه آموزش وپرورش 
خاطرنش��ان کرد: درست است که آموزش وپرورش 
کمبود بودج��ه دارد اما بای��د از بودجه بخش  های 

دیگ��ر کم ش��ود  و در اختیار 
این وزارتخان��ه  قرار گیرد. به 
ب��اور وی، می ت��وان از مح��ل 
ارزش اف��زوده و هدفمن��دی 
یارانه ها در این کار اختصاص 
داد؛ اگر طرح تحول س��لامت 

مدتی توانست رونق بگیرد به خاطر بودجه اختصاص 
یافته توسط مجلس بود، بودجه آموزش وپرورش هم 
باید از تخصیص 100 درصدی برخوردار باشد تا با 

مشکلات این روزها مواجه نباشد.
دست خالی آموزش وپرورش! ■

همچنی��ن میرحمای��ت میرزاده، س��خنگوی 
کمیس��یون آم��وزش مجل��س معتق��د اس��ت 
آموزش وپ��رورش به تنهایی نمی توان��د این کار را 
انج��ام دهد          ، چرا که این وزارتخانه اعتبارات لازم را 
در اختیار ندارد و حتی نمی تواند حقوق و س��رانه 
م��دارس را پرداخت کند. اگر س��ازمان های دیگر 
بویژه وزارت جهاد کشاورزی آستین ها را بالا نزنند 
و قراردادهای توزیع شیر را تنظیم نکنند و سازمان 
برنامه و بودجه کشور هم حمایت مالی انجام ندهد، 

به  نمی تواند  آموزش وپرورش 
تنهایی مشکل توزیع شیر در 

مدارس را حل کند.
راهکار برون رفت از  ■

مشکلات
راه��کار برون رف��ت از این 
وضعیت و اصلاح ام��روز وزارتخانه آموزش وپرورش 
از ن��گاه ای��ن نماین��ده مجل��س ای��ن اس��ت که 
آموزش وپرورش برای دولت در اولویت باش��د، چرا 
که تا امروز آموزش وپرورش در اولویت   مسائل کشور 
نبوده اس��ت! میرزاده خاطرنشان کرد: راهکار دیگر 
برون رف��ت از این موضوع، مناب��ع درآمدی دیگری 
اس��ت که باید ب��رای آموزش وپ��رورش پیش بینی 
ش��ود و همچنین تمرکززدای��ی و تفویض اختیار 
در شهرس��تان ها جدی گرفته شود تا این سازمان 
در بخش  ه��ای هزینه ای، کوچک تر ش��ود. به باور 
میرزاده، آموزش وپرورش وظیفه    اش آموزش و توزیع 
کتاب درس��ی اس��ت و هزار درد دیگر ه��م  دارد و 
در این ش��رایط س��ازمان  های دیگر بای��د به یاری 
این وزارتخانه  بیایند تا مش��کلات بر طرف ش��ود. 

کارخانه ها و س��ازوکار توزیع شیر در اختیار وزارت 
جهاد کش��اورزی اس��ت و باید در این شرایط برای 

یاری آموزش وپرورش اقدام کنند.
اولویتی به نام آموزش وپرورش ■

میرزاده علاوه بر نقش وزارت جهاد کش��اورزی، 
وزارت کش��ور را هم در روند توزیع ش��یر مدارس 
دخیل دانس��ت و اظهار داش��ت: هماهنگی توزیع 
شیر با وزارت کشور است، چرا که هماهنگی اداری، 
حمل ونقل و  سازمان   هایی که زیرنظر استانداری ها و 
فرمانداری ها هستند در اختیار وزارت کشور است و 
باید این وزارت هم برای حل این مشکل به  وزارت 

آموزش وپرورش کمک کند.
عضو کمیس��یون آم��وزش مجلس با اش��اره به 
اولویت داش��تن بودجه آموزش وپرورش، تاکید کرد: 
اولویت بندی س��ازمان ها و در اولوی��ت قرار گرفتن 
وزارت مه��م  آموزش وپرورش مربوط به قوه اجرایی 
است و این اولویت تا زمانی که عملیاتی نشود مجلس 
به عنوان قانونگذار نمی تواند اعلام کند که ابتدا بودجه 
آموزش وپرورش بررس��ی شود و سپس سازمان  های 
دیگر بنابراین، این بحث در اختیار دولت است          . تا به 
امروز در همه دولت ه��ا          ، آموزش وپرورش در اولویت 
نبوده اس��ت و تا زمانی ک��ه این مهم در اولویت قرار 
نگیرد نه بودجه    اش حل خواهد ش��د و نه مشکلاتی 

مانند توزیع شیر در مدارس برطرف می شود.

نمایندگان مجلس در گفت وگو با »وطن امروز«:گپ و گفت

آموزش وپرورش حریف »شیر مدارس« نمی شود!
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مشاور عالی سازمان سنجش خبر داد
آغاز ثبت نام کنکور ۹۷

مشاور عالی سازمان سنجش گفت: ثبت نام 
برای شرکت در کنکور سراسری ۹۷ دانشگاه ها 
و مراک��ز آموزش عالی از جمله رش��ته  های با 
آزمون دانش��گاه آزاد از یکشنبه اول بهمن ماه 
۹۶ آغاز می ش��ود. حسین توکلی در گفت وگو 
با مهر، افزود: مهلت ثبت نام برای ش��رکت در 
کنکور سراس��ری س��ال ۹۷ تمام دانش��گاه ها 
و مراک��ز آموزش عالی از جمله رش��ته  های با 
 آزمون دانش��گاه آزاد اس��لامی تا روز یکشنبه 
۸ بهمن ماه ادامه دارد. وی یادآور شد: ثبت نام از 
طریق سایت سازمان سنجش و آموزش کشور 
انجام می شود و دفترچه راهنمای ثبت نام حاوی 
شرایط و ضوابط ش��رکت در کنکور سراسری 
۹۷          ، یکشنبه اول بهمن همزمان با ثبت نام در 
آزمون منتشر می شود. مش��اور عالی سازمان 
سنجش افزود: کنکور سراس��ری سال ۹۷ در 
روزهای پنجش��نبه و جمعه ۷ و ۸ تیرماه ۹۷ 

برگزار می شود.

معاون وزیر دادگستری مطرح کرد
تخلف پزشک 

با حذف کارتخوان در مطب
معاون حقوق بش��ر و ام��ور بین الملل وزیر 
دادگستری گفت: حذف دستگاه کارتخوان در 
مطب برخی پزشکان توهین به مردم و بیماران 
است و نشان می دهد آن پزشک، فرد متخلفی 
است و این اقدام حتما به عنوان تخلف انتظامی 
قابل تعقیب کیفری اس��ت. محمود عباس��ی 
ب��ه ایرنا، گفت: ایده آل این اس��ت که در حوزه 
خدمات پزش��کی به طور کلی رابطه مالی بین 
پزشک و بیمار حذف شود، اگر این اتفاق بیفتد 
یک گام بلند برای اصلاحات در نظام س��لامت 
برداشته می شود. وی افزود: در برخی دستگاه ها 
این اتفاق افتاد و ش��فافیتی که رخ داده، باعث 
ش��ده فس��اد به میزان بس��یار زیادی کاهش 
یابد، مثال عینی آن دفاتر اسناد رسمی است. 
در ای��ن دفاتر به طور کلی و مطلقا رابطه مالی 
بین ارائه کننده خدمت و مردم وجود ندارد، هر 
پولی هم باید پرداخت شود با کارت الکترونیک 
اعتب��اری پرداخت می ش��ود و می��زان هزینه 
پرداختی هم در برگه ای که به مردم می دهند، 
کاملا مشخص است چقدر آن حق التحریر دفتر 
و چقدر آن مالیات اس��ت. معاون حقوق بشر و 
امور بین الملل وزیر دادگس��تری گفت: باید در 
مطب ها و مراکز پزش��کی و درمانی کشور نیز 
چنین اتفاقی بیفتد. کار دشواری نیست. بدون 
تردید پرداخت های خارج از هزینه های قانونی 
که در برخی مراکز پزشکی وجود دارد، پدیده ای 
زشت، غیراخلاقی و غیرقانونی است و جرم قابل 
تعقیب کیفری و تخلف انتظامی است که  باید با 
آن برخورد جدی شود. مردم هم از این مسائل 
اطلاع دارند و حتما باید مسؤولان دانشگاه های 
علوم پزش��کی و وزارت بهداش��ت را در جریان 
بگذارن��د. وی درب��اره مصادیق ای��ن تخلفات 
گفت: گاهی کارهای کاملا غیراخلاقی توسط 
برخی پزشکان انجام می شود که مثلا دستگاه 
کارتخوان را در مطب برمی دارند، این مس��اله 
هم توهین به مراجعه کننده اس��ت و هم نشان 
می دهد آن پزش��ک، فرد متخلفی اس��ت. این 
مساله بیشتر در مطب پزشکان دیده می شود 
و در بیمارستان ها کمتر است و هیچ توجیهی 
ندارد. عباس��ی گفت: الان کنار خیابان هم که 
یک نفر می ایستد و هندوانه می فروشد، دستگاه 
کارتخوان دارد، چطور می شود یک پزشک در 
مطبش دستگاه کارتخوان نداشته باشد؟ بدون 
تردید معلوم اس��ت که پزشک به طور عمدی 

دستگاه کارتخوان را در مطب نگذاشته است. 

بی اطلاعی شورای شهری ها
 از طرح جدید ترافیک

رئیس کمیس��یون شهرس��ازی و معماری 
ش��ورای ش��هر تهران با تاکید بر اینکه اعضای 
21 نفره ش��ورا در جریان کامل طرح ترافیک 
قرار نگرفته ان��د، گفت: اگر به ه��ر دلیلی این 
طرح شکس��ت بخورد ش��ورا و ش��هرداری در 
ابتدای فعالیت شان با شکست مواجه می شوند. 
به گزارش تسنیم، محمد س��الاری در جریان 
سی  وهشتمین جلسه شورای شهر تهران و در 
تذکر پیش از دس��تور جلسه اظهار داشت:  در 
جلسه گذشته یک فوریت طرح ترافیک جدید 
به تصویب رسید که هنوز همه اعضای 21 نفره 

در جریان کامل این طرح قرار نگرفته اند. 

پیام مردمی
درخواست از دانشگاه آزاد

مدتی اس��ت بخشنامه بلااثر 
ش��دن نمرات م��ردودی در 
سوابق تحصیلی دانشجویان 
ارش��د  کارشناس��ی  دوره 
دانشگاه آزاد از سوی معاونت 
آموزشی این دانش��گاه ابلاغ شده است و برای 
دانش��جویان ورودی س��ال تحصیلی ۹4-۹5 
لازم الاجراس��ت اما برای ورودی های ما قبل از 
۹4 مانند دانشجویان س��ال ۹3 این آیین نامه 
اجرایی نمی ش��ود و بسیاری از دانشجویان این 
روزه��ا برای نهایی ش��دن تحصیلات تکمیلی 
خود با مش��کل مواجه هستند.  در حال حاضر 
بخشنامه جدید آموزشی برای ورودی های ۹3 
ارشد دانش��گاه آزاد اجرایی نمی شود. این روند 
اجحاف در حق دانشجویان قبل از ورودی ۹4 
است که به هر دلیل موفق به اتمام تحصیلات 
خود نشده اند. از مدیران دانشگاه آزاد درخواست 
داریم برای حل این مش��کل اقدام��ات لازم را 

انجام دهند.
جمعی از دانشجویان دانشگاه آزاد

فرسودگی ۷۰ درصد 
بیمارستان های پایتخت

 مع��اون فنی و برنامه  ری��زی معاونت درمان 
وزارت بهداشت گفت: با توجه به بررسی میزان 
فرسودگی بیمارستان های پایتخت، بودجه کافی 
برای نوس��ازی و تجهیز تخت های بیمارستانی 
برای مواقع بحران وجود ندارد. علی ماهر درباره 
رسیدگی به بیمارس��تان های فرسوده پایتخت، 
به میزان گفت: حفظ س��لامت م��ردم و تأمین 
خدمات درمانی در جامعه برعهده بیمارستان ها 
اس��ت، بنابراین در مواقع بح��ران و بروز حوادث 
طبیعی باید تجهیزات و شرایط مناسب برای ارائه 
خدمات در بیمارستان ها فراهم باشد. وی افزود: 
اس��تاندارد های ضدزلزله و ضدبحران در کشور 
تبیین شده اس��ت اما با توجه به فرسودگی ۷0 
درصد از بیمارستان های پایتخت، بودجه کافی 
برای تجهیز و استاندارد  س��ازی بیمارس��تان ها 
و تخت ها وجود ن��دارد و تأمین منابع مالی بالا 
نیاز به عزمی ملی دارد. معاون فنی و برنامه  ریزی 
معاونت درمان وزارت بهداشت خاطرنشان کرد: 
فرس��ودگی بیمارستان ها طبق اس��تاندارد های 
س��ازه ای لازم بررس��ی شده اس��ت اما به دلیل 
محدودیت مالی، نس��بت به ترمی��م آنها اقدام 
اصولی انجام نشده و باید تدبیری اندیشیده شود.

مه��ران جندقی، معاون خدمات ش��هری و  ■
محیط زیس��ت منطقه 2 تهران گفت:  ط�رح 
پایل�وت بیمه رایگان درازای  تفکیک پسماند 
از مبدأ در مجتمع های مسکونی و شهرک های 

منطقه اجرا شد.
س��میه حاجوی، ش��هردار منطقه ۷ تهران  ■

در دی��داری صمیمانه با »مه لقا م��لاح« مادر 
محیط زیس��ت ای��ران و بنیانگ��ذار س��ازمان 
غیردولتی زیست محیطی جمعیت زنان مبارزه 
با آلودگی محیط زیس��ت، درب��اره دغدغه ها و 
موضوعات زیست محیطی شهرها گفت وگو کرد 
و در این دیدار گفت: با نظارت ش��هردار تهران 
سعی داریم  برنامه ریزی تخصصی و دقیق تری 

را نسبت به مسائل روز شهری داشته باشیم.
بهمن نوروزی، شهردار منطقه ۸ در تشریح  ■

برنامه ها در گرامیداشت سالروز حادثه  پلاسکو 
گفت: بازدید از ایستگاه های آتش نشانی، تهیه 
و نصب تابلوهای اطلاع رسانی، برگزاری مراسم 
سالگرد آتش نش��ان فداکار شهید سلطانی در 
منطقه و بازدید مس��ؤولان از منزل آتش نشان 
فداکار شهید سلطانی از جمله برنامه هایی است 

که به مناسبت این روز برگزار شد.
 ارس��لان میری، مدیرکل تعزیرات حکومتی 
اس��تان کرمان گفت: طی بازرس��ی بازرس��ان 
سازمان صنعت، معدن و تجارت از یک شرکت 
پخ��ش فیلتر و روغن ماش��ین، پرون��ده ای به 
اتهام تقلب برای این ش��رکت تش��کیل و پس 
از رس��یدگی در تعزی��رات حکومتی، متهم به 
پرداخت یک میلیارد و 521 میلیون ریال جزای 
نقدی در حق صندوق دولت محکوم شد که این 

پرونده در مرحله اجرای احکام است.
 عبدالرضا رحمانی فضلی، وزیر کشور از افزایش 
ظرفیت نگهداری معتادان متجاهر تا ۸ هزار نفر 
در اس��تان تهران خب��ر داد و گفت: با اقدامات 
انجام شده در سال های اخیر حدود 300 کمپ 

غیرمجاز شناسایی و پلمب شده  است.
 قصه گوی��ان حاضر در جش��نواره  قصه گویی 
کان��ون پرورش فکری در بین ک��ودکان کار و 
بی سرپرست و در سراهای محله و فرهنگسراها 
حضور خواهند یافت. این اجراها در روزهای 2 تا 
4 بهمن در مراکزی همچون مدرسه طباطبایی 
و کودکان ش��وش، س��رای محله ب��اغ آذری، 
فرهنگسرای ملل، موزه عروسک ها، شیرخوارگاه 
آمن��ه، حوزه هنری، مرکز تولی��د تئاتر و تئاتر 
عروس��کی و مرکز علوم و نجوم کانون پرورش 

فکری کودکان و نوجوانان انجام خواهد شد.

نبض جامعه

گ�روه اجتماع�ی:  قلب ای��ران به درد  
 آمد. 1۶آتش نش��ان زیر آوار ساختمان 
52 ساله پلاسکو جان باختند. یک سال 
از این حادثه دلخراش گذش��ت و حتی 
نجفی در نخس��تین  مراسم بزرگداشت 
ای��ن قهرمان��ان ش��رکت نک��رد. گفته 
می ش��ود وی برای بازدی��د از یک طرح 
تج��اری- تفریحی به کی��ش رفته بود. 
در س��اعت ۷:5۹ صبح 30 دی 13۹5 

پلاسکو در آتش سوخت. 
به گزارش فارس، در پی آن بیش از 
200 آتش نش��ان در قالب 10 ایستگاه 
ب��ه مح��ل اع��زام و موف��ق ب��ه مهار و 
اطفای حریق در این س��اختمان شدند 
ام��ا هنوز دقایقی نگذش��ته بود که این 
س��اختمان دوباره ش��عله ور ش��د و در 
ساعت 11:15 به طور کامل فرو ریخت. 
1۶ آتش نشان هنگام اطفای حریق در 

س��اختمان پلاس��کو و بر اثر ریزش ساختمان به 
شهادت رسیدند. یک سال از این حادثه دلخراش 
 گذشت. روز گذشته مراسمی برای این عزیزان در 
بهشت زهرا بدون حضور محمدعلی نجفی، شهردار 
تهران برگزار شد، البته معاون امور مناطق، معاون 
توس��عه منابع انس��انی و معاون خدمات شهری 

شهرداری تهران در این مراسم حضور داشتند.
سالگرد قهرمانان پلاسکو و غیبت نجفی! ■

شنیده شده نجفی در این روز در حال بازدید 
از پروژه س��ارینای کیش ک��ه متعلق به صندوق 
ذخیره کارکنان شهرداری است بوده است، البته 
این مجتمع تجاری و تفریحی بوده و مدتی است 
متوقف ش��ده و ام��ا و اگرهای زی��ادی درباره آن 
وجود دارد. این س��ومین غیبت شهردار تهران در 

3 واقعه مهم اس��ت. شهردار 
آلودگی  بحران  هنگام  تهران 
هوا که م��دارس به تعطیلی 
کشیده شده بود و همچنین 
زلزله ته��ران هم در پایتخت 

رؤیت نشد.
همدردی تلگرامی ■

در همی��ن ب��اره، نجفی، 
ش��هردار ته��ران در کان��ال 

تلگرامی خود نوشت: »یک سال گذشت از روزهایی 
که یک »ملت« برای دیدن دوباره »آتش نش��انان 
شجاع« دست به دعا برداشته بودند اما امیدشان 
ناامید شد.  یک سال گذشت از روزی که پلاسکو 
با آن قدمت و خاطره اش تاب آتش نیاورد، ریخت 

و قلب ی��ک ملت هم ریخت 
از تلخ��ی و فاجعه آن حادثه. 
1۶ آتش نشان، یک سال است 
که جاودانه ش��دند و نام شان 
در تاری��خ ای��ن م��رز و ب��وم 
حک شد به ش��جاعت، ایثار 
و ف��داکاری. تاریخ این مرز و 
بوم نش��ان داده که این ملت، 
»قهرمان��ان« خود را هیچ گاه 
فراموش نخواهند کرد و داغ شان هنوز تازه است 
چون خاطره رشادت آنها زنده است و خواهد بود.  
از مدت ها پیش به همکارانم در شهرداری تاکید 
کرده بودم مراس��می در خور ش��أن آتش نشانان 
قهرمان پلاس��کو را برنامه ری��زی کنند و قرار بود 

ای��ن برنامه روز جمعه با حضور خانواده 
همه این عزیزان در باغ موزه دفاع مقدس 
برگزار شود اما به دلیل حضور نداشتن 
برخی خانواده های این عزیزان در تهران 
و حضور در مراسم سالگرد عزیزان شان 
در شهرهای دیگر، این مراسم به زمانی 
نزدیک موکول شد تا با حضور همه آنها، 
یاد و خاطره حماسه آفرینان پلاسکو را 

گرامی بداریم«.
ناهماهنگی شورا و شهرداری ■

به نظر می رس��د ش��هرداری تهران 
از ش��ورایی ها ه��م ب��رای حض��ور در 
ش��هدای  نخستین س��الگرد  مراس��م 
پلاس��کو دعوت نکرده است. علی اعطا، 
س��خنگوی ش��ورای ش��هر در این باره 
گفت: در س��الگرد شهادت آتش نشانان 
پلاس��کو جمعی از اعضای ش��ورا امروز 
برای ادای احترام به ایس��تگاه مرکزی 
آتش نش��انی رفتند و به آتش نش��انان شاخه های 
گل اه��دا کردن��د و گفت وگوهایی ه��م پیرامون 
بحث بودجه و امکانات آتش نشانی برای سال ۹۷ 
صورت گرفت. وی ادامه داد: از س��وی دیگر گویا 
ش��هرداری هم برنامه دیگری داشته که البته اگر 
به ش��ورا اطلاع داده می ش��د، تعدادی از اعضا در 
آن مراس��م هم شرکت می کردند اما متاسفانه ما 
اطلاعی از برگزاری این برنامه نداشتیم. یک سال 
از حادثه تلخ پلاسکو گذشت و هنوز خانواده های 
این عزیزان تحت پوشش امور ایثارگران شهرداری 
ق��رار نگرفته اند و حتی ش��هردار ته��ران هم در 
نخستین مراس��م س��الگرد این قهرمانان حضور 
نیافت و البته وعده داده اس��ت بزودی برای شان 

مراسمی برگزار خواهد کرد.

گروه اجتماعی: بیماران متابولیک، 
پروانه ای و اوتیسم با تصمیم مجلس 
تحت پوشش بیمه بیماران خاص قرار گرفتند که این 
موضوع به گفته مدیرعامل بیمه سلامت، در صورت 
تأمین نشدن اعتبار، ارائه خدمات به بیماران خاص 
را با چالش جدی مواجه می کند. به گزارش فارس، 
طاهر موهبتی، مدیرعامل بیمه سلامت ایران با اعلام 
آمادگی این سازمان برای حمایت از بیماران جدیدی 
که با مصوبه کمیس��یون تلفیق مجلس به فهرست 
بیماران خاص و صعب العلاج افزوده می شوند، گفت: 

باید منابع مالی افزون بر منابع قبل اختصاص یابد تا 
از سهم بیماران خاص قدیمی کم نشود. در صورت 
تامین نش��دن منابع مالی، ارائه خدمات به بیماران 
خاص با چالش جدی مواجه خواهد شد. وی افزود: 
در س��ال های گذشته مشکلات بیماران متابولیک، 
پروانه ای و اوتیس��م درباره هزین��ه بالای درمان این 

بیماری ها بارها به نمایندگان و مدیران گفته ش��ده 
تا حداقل جزو بیماری های خاص و تحت پوش��ش 
بیم��ه قرار گیرند که این موض��وع تحقق پیدا کرد 
به طوری که س��خنگوی کمیسیون تلفیق بودجه 
۹۷ مجل��س از قرار گرفتن این بیماران در لیس��ت 
حمایت بیمه ای بیماری های  خاص خبر داد. موهبتی 

با اش��اره به مصوبه کمیسیون تلفیق مجلس مبنی 
بر اینکه بیماران متابولیک، پروانه ای و اوتیسم تحت 
پوشش بیمه ای بیماران خاص قرار می گیرند، گفت: 
ارائه خدمات به  بیماران خاص و صعب العلاج جدید 
نیازمند تامین منابع مالی اس��ت و این مصوبه باری 
را از دوش بیمارانی که بتازگی به فهرس��ت بیماران 
خاص اضافه ش��ده اند برمی دارد اما اگر منابع مالی 
تامین نشود با کاهش سهم بیماران خاص قدیمی، 
ارائه خدمت به این گ��روه بیماران با چالش مواجه 

خواهد شد.

غیبت حاشیه ساز شهردار تهران در مراسم نخستین سالگرد قهرمانان پلاسکو

نجفی کیش بود!
پل ارتباطی

غیبت »نجفی« در سالگرد قهرمانان 
پلاس�کو س�ومین غیبت ش�هردار 
تهران در 3 واقعه مهم است. شهردار 
تهران هنگام بحران آلودگی هوا که 
مدارس به تعطیلی کش�یده ش�ده 
بود و همچنین زلزل�ه تهران هم در 

پایتخت رؤیت نشد

یکشنبه اول بهمن 1396وطن امروز  شماره 2359 

فرمانده نیروی انتظامی خبر داد

افزایش تعداد کلانتری ها در کشور
سخنگوی کمیسیون آموزش:

طرحی برای حذف کنکور مطرح نیست
گروه اجتماعی: فرمانده نیروی 
تع��داد  افزای��ش  از  انتظام��ی 
کلانتری ها در سراس��ر کش��ور خبر داد. سردار 
حسین اشتری، فرمانده ناجا در گفت وگو با مهر و 
در پاسخ به سوالی که آیا افزایش کلانتری ها که 

پیش از این از سوی فرماندار 
ته��ران مط��رح ش��د، فقط 
مختص تهران است، گفت: 
کلانتری ها  افزای��ش  برنامه 
در دستور کار ماست اما این 
افزایش فقط مختص تهران 

نیس��ت و برنامه ما برای سراسر کشور است. وی 
افزود: تاکید ما جدا از افزایش کلانتری ها، نیرویی 
توأم ب��ا اقتدار، رفعت و مهربانی اس��ت. چندی 
پیش س��ردار حس��ین رحیم��ی، رئیس پلیس 
پایتخ��ت نیز در توضیح این نکت��ه که در بافت 
فرسوده و مناطق حاشیه ای تهران، برخی جرائم 
مانن��د زورگیری و ف��روش و مصرف مواد مخدر 

بس��امد بالاتری دارد، گفت: قطعا کلانتری های 
فعلی باید ارتقا پیدا کنند و متناسب با گسترش 
تهران و افزایش جمعی��ت نیاز به کلانتری های 
بیش��تری در تهران بزرگ داری��م. وی افزود: ما 
در ای��ن زمینه برنامه داری��م و این موضوع را به 
جد دنب��ال می کنیم، ضمن 
اینکه همین ج��ا از خیران 
امنیت ساز دعوت می کنم به 
کمک پلیس بیایند و در این 
امر مهم ما را همراهی کنند. 
سرهنگ بستو، رئیس پلیس 
پیش��گیری پایتخت نیز با بی��ان اینکه افزایش 
کلانتری ه��ا باید بر اس��اس نیازها انجام ش��ود، 
گف��ت: باید نیازها را در نظر بگیریم و براس��اس 
استانداردهای جهانی برای هر هزار نفر جمعیت 
باید ۶ پلیس داشته باشیم. به گفته وی، افزایش 
تعداد کلانتری ها در دستور کار است و ان شاءالله 

انجام می شود.

س��خنگوی  اجتماع�ی:  گ�روه 
کمیسیون آموزش مجلس گفت: 
در حال حاضر طرحی برای حذف کنکور در برنامه 
کمیسیون آموزش مجلس وجود ندارد، بلکه گام اول 
ما اجرای دقیق و کامل قانون مجلس برای اعمال 

حداق��ل ۸5 درصد س��وابق 
تحصیلی در آزمون سراسری 
تا سال ۹۷ است. میرحمایت 
میرزاده، سخنگوی کمیسیون 
آموزش مجلس در گفت وگو با 
فارس، درباره آخرین اقدامات 

این کمیس��یون برای حذف کنکور، اظهار داشت: 
چند جلس��ه با مس��ؤولان وزارتخانه های آموزش 
عالی و آموزش وپرورش ب��ا موضوع اجرای قانونی 
که قبلا برای اصلاح شرایط موجود و حذف کنکور 
تصویب شده بود، برگزار و موانع اجرای آن مصوبه 
را بررس��ی کردیم. وی افزود: پیشنهاداتی از سوی 
کارشناس��ان ارائه شده است اما فعلا طرحی برای 

حذف کنکور در برنامه کمیسیون آموزش مجلس 
وج��ود ندارد، بلکه گام اول ما اجرای دقیق و کامل 
قانون »سنجش و پذیرش دانشجو در دانشگاه ها و 
مراکز آموزش عالی« ب��ا اعمال حداقل ۸5 درصد 
س��وابق تحصیلی در آزمون سراسری تا سال ۹۷ 
است و پس از آن وارد بررسی 
طرح های دیگر خواهیم شد. 
میرزاده درباره بودجه س��ال 
گفت:  آموزش وپ��رورش   ۹۷
همان ط��ور که گفته ام لایحه 
بودج��ه آموزش وپرورش زیاد 
تعریف ندارد و دغدغه کمیسیون آموزش مجلس، 
پرداخت مطالبات سال ۹۶ فرهنگیان است که در 
بودجه سال ۹۷ پیش بینی نشده است. سخنگوی 
کمیسیون آموزش مجلس اضافه کرد: شرایط برای 
موافقت ب��ا معافیت آموزش وپ��رورش از پرداخت 
هزینه آب، برق و گاز فراهم است و به احتمال قوی 

این معافیت تصویب خواهد شد.

چهره روز

سلامت

بهارستان

مدیرعامل بیمه سلامت تشریح کرد

چالش جدی بیمه سلامت با بیماری های خاص

هشدار

کوتاه و گویا


